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PROTOKÓŁ nr XII/2016    
z posiedzenia Rady Gminy Osiek 
odbytego w dniu 8 lutego 2016 r. 

Miejsce obrad - Gminna Sala Obrad godz. 1700 

 
 

W posiedzeniu udział wzięło 12 radnych, lista obecności w załączeniu do protokołu. 
 
Ad. 1 Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Andrzej Firyn. 

 
Ad. 1a) Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 
Ad. 1b) Przewodniczący odczytał porządek obrad. Przeprowadzono głosowanie w sprawie 
przyjęcia porządku obrad. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem porządku obrad:  - 12 radnych 
Przeciw:  -   0 radnych 
Wstrzymało się:  -   0 radnych 
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 1c) Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. Uwag nikt nie 
wniósł. Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem protokołu głosowało:  - 12 radnych 
Przeciw:              -   0 radnych 
Wstrzymało się:              -   0 radnych 
 
Protokół z poprzedniej sesji nr XI z 29 grudnia 2015 r. został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 2 Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia słuŜebności drogi koniecznej przez działkę 
stanowiącą własność Gminy Osiek.  
 
Uchwałę omówił Wójt Janusz Kaczyński. Działka, o której mowa połoŜona jest w miejscowości 
Kasparus, znajduje się na niej Remiza StraŜacka. Właściciele działki znajdującej się za omawianą 
działką wystąpili o dostęp do drogi publicznej. Ustanowienie słuŜebności nastąpi za jednorazową 
odpłatnością. 
 
Obie komisje są za przyjęciem uchwały. Przewodniczący zarządził głosowanie nad proponowaną 
uchwałą. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 12 radnych 
Przeciw:              -   0 radnych 
Wstrzymało się:              -   0 radnych 
 
Uchwała nr XII/55/2016 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 3 Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie porozumienia Wójta Gminy 
Osiek z Zarządem Powiatu Starogardzkiego w sprawie wspólnej realizacji „Powiatowego 
programu profilaktyki wad postawy u dzieci”. 
 
Uchwałę omówiła Inspektor Małgorzata Klein. Program jest realizowany od 2011 roku, polega 
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na badaniu dzieci i wprowadzaniu ćwiczeń korekcyjnych. Z dotychczasowych obserwacji wynika, 
Ŝe program jest potrzebny. 
 
Obie komisje są za przyjęciem uchwały. Przewodniczący zarządził głosowanie nad proponowaną 
uchwałą. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 12 radnych 
Przeciw:              -   0 radnych 
Wstrzymało się:              -   0 radnych 
 
Uchwała nr XII/56/2016 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 4 Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie porozumienia Wójta Gminy 
Osiek z Zarządem Powiatu Starogardzkiego w sprawie wspólnej realizacji „Powiatowego 
Programu Profilaktyki ZakaŜeń Wirusem Brodawczaka Ludzkiego HPV na lata 2012 - 2017”. 
 
Uchwałę omówiła Inspektor Małgorzata Klein. Program realizowany jest juŜ od 4 lat i polega           
na serii szkoleń oraz szczepień dziewczynek, tym razem z rocznika 2004. W ramach programu 
kobiety są równieŜ zachęcane do badań cytologicznych. 
 
Obie komisje są za przyjęciem uchwały. Przewodniczący zarządził głosowanie nad proponowaną 
uchwałą. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 12 radnych 
Przeciw:              -   0 radnych 
Wstrzymało się:              -   0 radnych 
 
Uchwała nr XII/57/2016 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2016 rok. 
 
Skarbnik Andrzej Krzywiński przedstawił proponowaną uchwałę. Zmiany dotyczą: zwiększenia 
dochodów, podziału nadwyŜki budŜetowej – wolnych środków z wykonania poprzedniego roku 
oraz zmiany planów wydatków, w tym wydatków inwestycyjnych na budowę stanicy wodnej             
w Osieku, zagospodarowanie plaŜy i wzgórza zamkowego w Osieku oraz budowę sieci 
szerokopasmowej.  
 
Pytanie zadał Przewodniczący Rady – czy radni będą mieli wgląd do projektu stanicy wodnej            
i plaŜy. Wójt Gminy udzielił odpowiedzi, Ŝe  na następnym posiedzeniu komisji będzie 
przedstawiona wstępna koncepcja projektu do akceptacji rady. Dodał równieŜ, Ŝe na obecną 
chwilę trudno oszacować koszt inwestycji. Będzie to moŜna zrobić po opracowaniu dokumentacji  
projektowo - kosztorysowej.  
 
Obie komisje są za przyjęciem uchwały. Przewodniczący zarządził głosowanie nad proponowaną 
uchwałą. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 12 radnych 
Przeciw:              -   0 radnych 
Wstrzymało się:              -   0 radnych 
 
Uchwała nr XII/58/2016 została przyjęta jednogłośnie. 
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Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Osiek. 
 
Uchwałę omówił Skarbnik Andrzej Krzywiński – zmiany WPF wynikają z wcześniejszej 
uchwalonej zmiany budŜetu na 2016 rok. 
 
Obie komisje są za przyjęciem uchwały. Przewodniczący zarządził głosowanie nad proponowaną 
uchwałą. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 12 radnych 
Przeciw:              -   0 radnych 
Wstrzymało się:              -   0 radnych 
 
Uchwała nr XII/59/2016 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 7 Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 
 
 7.01  – udział w roboczym spotkaniu poświęconym funkcjonowaniu Związku Gmin Wierzyca.  
11.01  – udział w XI posiedzeniu Zgromadzenia Związku Gmin Wierzyca. 
 9.01 – udział w spotkaniu z przedstawicielami PKS na temat publicznego transportu 

zbiorowego. 
16.01 – udział w zebraniu sprawozdawczo – wyborczym jednostki OSP Bukowiny. 
20.01 – udział w konwencie Prezydenta, Burmistrzów i Wójtów powiatu starogardzkiego oraz          

w spotkaniu z firmą ASPECTUS w sprawie studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania gminy Osiek. 

23.01 – udział w zebraniu sprawozdawczo – wyborczym jednostki OSP Kasparus. 
25.01 – udział w obchodach Dnia Babci i Dziadka w świetlicy wiejskiej w Osieku. 
30.01 – udział w zebraniu sprawozdawczo – wyborczym jednostki OSP Radogoszcz. 
  2.02 – udział w zebraniu sprawozdawczo – wyborczym Lokalnej Organizacji Turystycznej 

KOCIEWIE w Starogardzie Gdańskim oraz w posiedzeniu połączonych komisji Rady 
Gminy Osiek. 

  6.02 – udział w zebraniu sprawozdawczo – wyborczym jednostki OSP Skórzenno. 
 
Ad. 8 Interpelacje radnych. 
Nie wniesiono interpelacji 
 
Ad. 9 Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
Na poprzedniej sesji nie było interpelacji radnych 
 
Ad. 10 Wolne wnioski. 
 
W trakcie sprawozdania Wójta z działalności międzysesyjnej padły następujące pytania: 
 
- Radna Teresa Eggert poprosiła o rozwinięcie dwóch pierwszy punktów. 
- Wójt Janusz Kaczyński – Na konwencie Wójtów i Burmistrzów były prezentowane oferty 

dotyczące zdrowia (program profilaktyki jaskry) i targów pracy (firma Flex z Tczewa). Następnie 
Wójt krótko omówił prezentowany mechanizm kształcenia, stypendiów oraz zatrudniania 
absolwentów. 

 
  W sprawie spotkania Związku Gmin Wierzyca – jak na razie brak jest oznak zbilansowania 

wydatków i dochodów związku. Wprowadzony grafik z mniejszą ilością wywozów na razie            
nie przyniósł oszczędności. Obecnie Gmina nie ma moŜliwości interwencji w sprawie jakości 
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prowadzonych usług. Czas na podjęcie decyzji o wystąpieniu ze związku mamy do końca 
czerwca. Wywiązała się dyskusja z kilkoma uczestnikami, w której omawiano przypadki złej 
obsługi wywozu śmieci. 

 
W czasie przewidzianym na wolne wnioski: 
 
- Przewodniczący Andrzej Firyn – problemy z gospodarką śmieciową są spowodowane złą 

ustawą. Następnie przytoczył przykłady, jaką niegospodarność wprowadziła owa ustawa. 
- Wójt Janusz Kaczyński – przedstawił zasady segregowania odpadów i płynące z tego korzyści 

finansowe. W trakcie wypowiedzi kilkakrotnie toczyła się dyskusja z udziałem większej ilości 
osób. 

 
- Joanna Chabowska w imieniu Rady Rodziców podziękowała wszystkim Sołtysom, Radnym, 

Radom Sołeckim, Kołom Gospodyń Wiejskich oraz rodzicom za pomoc w organizacji Zabawy 
Charytatywnej. 

 
- Sołtys Alicja Ciarkowska zapytała się o równanie dróg gruntowych. 
- Wójt Janusz Kaczyński –naprawy będą przeprowadzane po poprawieniu się pogody. 
 
- Sołtys Mirosława Połajdowicz zapytała się, kiedy moŜna będzie wykorzystywać środki 

z funduszu sołeckiego.  
- Wójt Janusz Kaczyński – pod koniec marca. 
 
- Przewodniczący Andrzej Firyn zwrócił uwagę na potrzebę poprawy stanu ulicy Za Jeziorem. 
 
- Inspektor Małgorzata Klein poprosiła wszystkich Radnych, Sołtysów i gości o uwagi 

i propozycje w spawie tegorocznych festynów.  
- Wójt Janusz Kaczyński dodał, Ŝe scenariusz festynu „Na Jagody” nie jest zmieniany od wielu 

lat. Proponowana jest zmiana w kierunku muzyki tanecznej lub country oraz wyboru agencji, 
która przygotowałaby nowy program zgodnie z naszymi sugestiami. W luźnej dyskusji 
uczestniczyło wiele osób. 

 
Ad. 11 Zakończenie obrad – godz. 1820. 
 


